
 
Stockholm Trekkers 
Årsmötesprotokoll 2025 

 
Datum: 2025-02-01 
Plats:  Skarpnäcks kulturhus  
 
Närvaro avgående styrelse: 
 
Maria Ström, ordförande  närvarande 
Lian Delin, vice ordförande & sekreterare närvarande 
Leif Möller, kassör  närvarande 
Peter Backebo, ledamot  närvarande 
Eva Friberg, suppleant  närvarande 
Magnus Nordén, suppleant  närvarande 
 
Torbjörn Lindquist, revisor   frånvarande  
Kristoffer Ström, valberedning   närvarande 
 
Närvaro röstberättigade medlemmar:   
 
Alm, Annie 
Alroth, Nanna 
Andersson, Urban  
Bergenholtz, Vide 
Bolund, Saga 
Broman, Jan 
Broman, Stina 
Comber, Paul 
Comber, Ezekiel 
Eldh, Andreas 
Eriksson, Martin 
Frodemo, Källa 
Giorgi, Ricki  

Gómez Lagerlöf, Carolina 
Müller, Heidi 
Hellman, John 
Håård, Ulf  
Johansson, Fredrik  
Johansson, Timothy 
Johansson, Åsa 
Karlsson Nordmalm, Adam 
Kloiber, Monika 
Kloiber Möller, Benjamin* 
Lindberg, Ulrika 
Magnusson, Johan 
Norlin, Fabian 

Odén, Roxanne 
Scherman, Samuel 
Sjöblom, Alve 
Stjärnhild, Ida 
Stjärnhild, Magnus  
Ström, Claes 
Ström, Kristoffer 
Säfvelin, Ylva 
Söderbjörn, Adrian 
Söderbjörn, Robert 
Söderlund, Emma-Sofie 
Wolfgang, Michael 
Åkesson, Stefanie 

 
 
§1 Mötets öppnande 
 Årsmötet öppnades av ordförande Maria Ström.  
 
§2 Val av mötesfunktionärer 
  

§2a Mötesordförande 
 Årsmötet valde Samuel Scherman till mötesordförande.  
 
§2b Mötessekreterare 
 Årsmötet valde Lian Delin till mötessekreterare.  
 
§2c Två protokolljusterare 
 Årsmötet valde Vide Bergenholtz och Carolina Gómez Lagerlöf till justerare.  
 
§2d Rösträknare 
 Årsmötet valde Vide Bergenholtz och Carolina Gómez Lagerlöf till rösträknare.  

 
§3 Fastställande av röstlängd  
 Röstlängden fastställdes till 39 röstberättigade enligt aktuell närvarolista.  
 
§4 Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
 Årsmötet ansåg årsmötet som behörigt utlyst. 
 
§5  Fastställande av dagordningen 
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 Årsmötet fastställde dagordningen för årsmötet, med tillägg för en övrig fråga från Maria Ström. 
  
§6 Årsredovisning och revisionsberättelse 

Maria Ström presenterade årsredovisningen och revisionsberättelsen. Frånvarande revisor Torbjörn 
Lindquist hade inlämnat revisionen inför årsmötet, vilken yrkade för fastställande av resultat- och 
balansräkning för föreningens verksamhetsår 2024.  
 

§7 Fastställande av resultat- och balansräkning  
Årsmötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkning för 2024. 

  
§8 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beslutade att ge styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024.  
 
§9 Fastställande av budget, medlemsavgift samt verksamhetsplan för 2025 

Samuel Scherman yrkade på att bordlägga §9 till efter att §10 behandlats, med anledning av att §9 
skulle komma att påverkas av beslut i §10. Årsmötet biföll yrkandet. 

  
§10 Behandling av i stadgeenlig ordning inkomna propositioner och motioner 
 

§10a  Behandling av Proposition 1 (Ändring av stadgarna) 
 Maria Ström presenterade propositionen.  
  

Ulf Håård önskade att medlemskapsnivåerna även fortsatt skulle vara namngivna, samt att 
stadgarna skulle förtydliga vilka som ska få rösta och hur röstning ska ge. Ulf yrkade på att behålla 
Admiral, med argumentet att Admiral är en hedersbenämning på en specifik person, dedikerad till 
den hedersmedlem som var med och skapade föreningen, och att det inte är rätt att ha samma nivå 
på alla hedersmedlemmar. 
 
Carolina Gómez Lagerlöf frågade om styrelsen beräknat hur föreningens ekonomi kommer att 
förändras om propositionen bifalles. Maria Ström svarade att ekonomin har tagits i beaktning i 
förslaget om nya medlemskapsnivåer (§10a) och ny nivå på medlemsavgift (§10b). 
 
Ricki Giorgi yrkade på att behålla Admiral, med argumentet att Peter Söderlund grundade 
föreningen, var föreningens ordförande i 20 år och har haft ett brinnande engagemang för Star Trek. 
Ricki önskade behålla benämningen ”Bridge” för medlemskap i föreningen, med argumentet att det 
är internationell tradition för Star Trek-föreningar. Ricki yrkade på att inte jämställa hedersmedlem 
och ständig medlem, med argumentet att det är två skilda saker, där en hedersmedlem är en 
hedersmedlem, medan en föreningsmedlem som har gjort mycket för föreningen kan bli ständig 
medlem, och att det är praxis att inte ha rösträtt för hedersmedlemmar. 
 
Ricki Giorgi lyfte att dagspass istället för medlemskap innebär att sluten visning upphör, vilket inte 
är förenligt med föreningens licensavtal. Ulf Håård lyfte att begreppet medlemskap av nämnda 
anledning måste finnas med i definitionen av dagspass. Maria Ström svarade att föreningens 
licensgivare har konsulterats och godkänt dagspass. 
 
Maria Ström kommenterade Ulfs och Rickis önskemål om benämning av medlemskap med att 
styrelsen av praktiska skäl önskar göra medlemskapsnivåerna så enkla som möjligt. Maria 
kommenterade övriga önskemål och yrkanden från Ulf och Ricki med att styrelsens mål med de nya 
stadgarna är att de i större utsträckning ska spegla hur föreningen ser ut idag. Admiral används inte 
rent praktiskt i föreningens arbete, tanken med att ge hedersmedlemmar rösträtt är att i större 
utsträckning kunna lyfta upp medlemmar som gett sin tid till föreningen och ge dem förmåner, och 
syftet med förändring av hur röstning sker är att förenkla arbetet genom att sluten votering ska 
kunna ske mer sällan. 
 
Roxanne Odén frågade om vem som helst som har rösträtt kan begära sluten omröstning. Maria 
Ström svarade ja. Roxanne önskade att detta skulle förtydligas i stadgarna. 
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John Hellman lyfte att det kan vara bra att i stadgarna lämna öppet för digital omröstning. Maria 
Ström svarade att förslaget till nya stadgar inte specificerar hur den slutna omröstningen ska gå till. 
 
Vide Bergenholtz yrkade på omröstning med handuppräkning under årsmötet. Yrkandet avslogs 
med hänvisning till föreningens gällande stadgar. 
 
Samuel Scherman informerade om att propositionen kan ändras om det finns ändringsyrkanden. 
Samuel föreslog att sätta styrelsens förslag mot ändringsyrkandena och låta årsmötet besluta om 
varje ändringsyrkande, följt av sluten votering om den slutgiltiga justerade propositionen. Samuel 
Scherman, Lian Delin, Ulf Håård och Ricki Giorgi utarbetade ett förslag till en justerad proposition 
med fem ändringsyrkanden. Styrelsen fick tillfälle att jämka sig, för att sedan låta årsmötet besluta 
om återstående ändringsyrkanden. Styrelsen jämkade sig i tre av fem yrkanden. Resterande två 
yrkanden drogs tillbaka av Ricki Giorgi. 
 
Ulf Håård och Ricki Giorgi yrkade att i §6 i bilagan till Proposition 1: 
 
1) Ändra från ”Årsmedlemskap (har rösträtt vid årsmöte)”  

till ”Bridge (årsmedlemskap, har rösträtt vid årsmöte)”.  
 
Styrelsen jämkade sig. 
 

2) Ändra från ”Dagspass (har ej rösträtt vid årsmöte)”  
till ”Dagspass Cadet (dagspass, har ej rösträtt vid årsmöte”).  
 
Styrelsen jämkade sig. 
 

3) Tillägga ”Ständig medlem (har rösträtt vid årsmöte)  
Årsmötet kan utse medlem som på betydande sätt främjat föreningens ändamål eller 
verksamhet till ständig medlem. Genom titeln är denne befriad från alla avgifter.”  
 
Ricki Giorgi drog tillbaka yrkandet. 
 

4) Ändra från ”Hedersmedlem (har rösträtt vid årsmöte) 
till ”Hedersmedlem (har ej rösträtt vid årsmöte).  
 
Ricki Giorgi drog tillbaka yrkandet. 
 

5) Tillägga ”Hedersmedlem – Admiral 
Årsmötet äger även rätten att utse en hedersmedlem till ංAdmiralං. Titeln kan bara innehas av 
en hedersmedlem i taget och gäller tills annan hedersmedlem utses till Admiral.”  
 
Styrelsen jämkade sig. 

 
 Årsmötet biföll den justerade propositionen med 37 röster för och 1 röst emot. 
 

Vide Bergenholtz yrkade på att bryta mötet för lunch fram till kl 15.00. Årsmötet avslog yrkandet. 
 
§10b  Behandling av Proposition 2 (Nivå på medlemsavgift) 

Maria Ström presenterade propositionen. John Hellman frågade om överskjutande betalning efter 
ändring av medlemsavgiften kan doneras till föreningen. Maria Ström svarade ja. Årsmötet biföll 
propositionen. 

 
§10c  Behandling av Proposition 3 (Hedersmedlem: Marc Okrand) 
 Maria Ström presenterade propositionen. Årsmötet biföll propositionen. 
 
§10d Behandling av motion om bandet S.P.O.C.K. 
 Maria Ström presenterade motionen för en anonym medlems räkning. Årsmötet biföll motionen. 
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§11  Val av styrelse  
 Kristoffer Ström lämnade valberedningens förslag till styrelse och dess sammansättning för  
 kommande verksamhetsår. 
 

§11a  Ledamöter (minst 4 st) 
 Årsmötet valde Maria Ström, Lian Delin, Leif Möller, Peter Backebo och Magnus Nordén. 
 
§11b  Suppleanter samt turordning (minst 2 st) 
 Årsmötet valde Vide Bergenholtz och Fredrik Johansson. 
 
§11c  Ordförande 
 Årsmötet valde Maria Ström till ordförande.  
  
§11d  Vice ordförande 
 Årsmötet valde Lian Delin till vice ordförande.  
 
§11e  Kassör 
 Årsmötet valde Leif Möller till kassör.  
 
§11f  Sekreterare 
 Årsmötet valde Magnus Nordén till sekreterare.  

 
§12 Val av revisor 
 Årsmötet valde Torbjörn Lindquist till revisor.  
 
§13 Val av valberedning 
 Årsmötet valde Kristoffer Ström till valberedning.  
 
§14 Övriga ärenden som anmälts vid punkt 5 
 

§14a  Hedersmedlem: Eva Friberg 
 Maria Ström föreslog att utse Eva Friberg till hedersmedlem. Årsmötet biföll motionen. 

 
§15 Mötets avslutande 
 Årsmötet avslutades av tillträdande ordförande Maria Ström. 
  
 
 
 
 
 
 
__________________________ __________________________ 
Mötesordförande: Samuel Scherman  Mötessekreterare: Lian Delin 
 
 
 
 
__________________________ __________________________ 
Justerare: Vide Bergenholtz  Justerare: Carolina Gómez Lagerlöf 
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